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Zápis z jednání kulturní komise č. III 

 
 

Datum konání: 17. 9. 2019 

Místo konání: malá zasedací místnost rady města, budova radnice 

Přítomni: Mario Kudela, Ing. Jarmila Sukopová, Mgr. Jana Truschingerová, Mgr. Jovanka 
Rybová, Ing. Bc. Pavel Celý, Jana Střížová, Luboš Cahlík, MUDr. Alena Černeková  
 
Omluveni: BcA. Nikol Patíková, Daniel Čmelík   
 
Nepřítomen: Pavel Bartoň 
                
Hosté:        PaedDr. Ilona Slaninová      
                   Mgr. Kateřina Moudrá 

Zapisovatel(ka): Dana Sedláčková 

Ověřovatel(ka): Mario Kudela 

Čas jednání: 16:00 – 17:00  

Program jednání: 
1. Projednání návrhu úpravy Dotačního programu na podporu kultury v roce 2020 
2. Seznámení se s Programem rozvoje města Kyjova na léta 2018 – 2022 a jeho případné 

rozpracování dle působnosti komise 
3. Různé – zhodnocení akce Slovácký rok 2019 
 

Jednání kulturní komise (KK) bylo zahájeno v 16:00 hod. za přítomnosti 8 svých členů,  
(viz prezenční listina), konstatováním předsedy KK, že komise je usnášení schopná.  

Členové KK se dále věnovali bodům výše uvedeným v programu jednání. 

Průběh jednání:  
 
1. Projednání návrhu úpravy Dotačního programu na podporu kultury 2020 

 

Členové komise dostali předem materiál k prostudování. V rámci programu nedochází 
k zásadním změnám. Předpokládaný celkový objem finančních prostředků vyčleněných 
z rozpočtu města Kyjova na podporu stanoveného účelu je 1 mil. Kč. (Skutečná částka bude 
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stanovena schváleným rozpočtem na rok 2020.) Datum zveřejnění programu je 21. 10., termín 
zahájení příjmu dotací je 25. 11. a datum ukončení příjmu žádostí bude 13. 12. 2019.  
O žádostech rozhodne rada města Kyjova a Zastupitelstvo města Kyjova do 30. 6. 2020. 

Program zaznamenal pouze nepatrné úpravy, jednou z nich je, že mezi nezpůsobilé náklady 
budou patřit odměny členům organizace.  

Co se týče formuláře Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kyjova z Dotačního 
programu na podporu kultury pro rok 2020, zde už nebude muset žadatel k žádosti nově 
připojovat kopii pracovní smlouvy o provedení práce nebo dohody o pracovní činnosti. Jinak 
je potřeba opět klást důraz na to, aby žadatelé předkládali žádosti na aktuálním formuláři, 
tento najdou na webových stránkách města. 

Hlasování (8-0-0) 

Výsledek hlasování: 8-0-0, pro-proti-zdržel se 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 
 

Kulturní komise doporučuje Radě města Kyjova na základě hlasování členů komise 
schválit Dotační program na podporu kultury pro rok 2020 v navrženém znění. 
 

2. Seznámení se s Programem rozvoje města Kyjova na léta 2018 - 2022 a jeho 
případné rozpracování dle působnosti komise. 
 
Také v tomto případě dostali členové komise materiál předem k seznámení. V rámci 
oblasti IX. KULTURA A CESTOVNÍ RUCH konstatovali, že body programu jsou 
naplňovány a realizují se. 
 
3. Různé – zhodnocení akce Slovácký rok 2019 
 
Vedoucí OŠK informovala o termínu konání dalšího ročníku Slováckého roku. 
V souvislosti se 100. výročím založení festivalu (1921) se akce uskuteční již za dva 
roky a to v termínu 12. až 15. 8. 2021. 
 
Zhodnocení a ohlasy k akci Slovácký rok 2019:  
celkově akce velmi zdařilá, pozitivní reakce na různorodost a bohatost programu.  
Kladné hodnocení organizace akce, technické zabezpečení, občerstvovací zóny, 
rekordní účast návštěvníků, velmi kladné reakce na bezplatný přístup  
na náměstí. 
Jinak co se týče vyjádření členů KK, toto lze shrnout do následujících bodů: 

• Zajistit posílení dopravních spojů na železnici 
• Informovat organizátory ohledně připomínek k dopravě, co se týče 

jednotlivých obcí, které se účastní sobotního průvodu 
• Zamyslet se nad komentováním průvodu (připomínky ze strany účinkujících, 

že komentáře k jednotlivým obcím nebyly časově sladěné) 
• Průvod byl enormně zrychlený 
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• Připomínka, že některá místa v průvodu byla tzv. hluchá, zamyslet se nad 
řazením průvodu 

• Zaměřit se na ještě kvalitnější bezpečnost diváků při jízdě králů 
• Zkvalitnit ozvučení při jízdě králů 
• V případě realizace výstavy krojů, umístit tuto do vhodnějších prostor  

 
 

Zapsala: Dana Sedláčková  

Ověřil: Mario Kudela 


